
Protokół
z posiedzenia Komisji Kultury, Promocji Miasta 

i Spraw Społecznych RMŻ 

z dnia 24 października 2019 r.

Stan Komisji KPMiSS - 8 radnych Obecnych - 8 radnych

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:

1. Sprawy organizacyjne:

a. Otwarcie posiedzenia;

b. Stwierdzenie prawomocności obrad;

c. Przedstawienie porządku obrad.

2. Opiniowanie projektów uchwał:

a. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia pilotażowego Programu osłonowego 

w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych na leki przez mieszkańców Żyrardowa;

b. w sprawie przyjęcia Programu „Żyrardowska Karta Mieszkańca”.

3. Zamknięcie obrad.

Ad 1.

W dniu 24 października 2019 r. o godz. 18.30 w Resursie w Żyrardowie odbyło się posiedzenie 

Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ. Otworzył je i poprowadził radny Jerzy 

Naziębło, Przewodniczący Komisji. Powitał uczestników spotkania i przedstawił zaproszonych gości.

Ad 2b.

Projekt uchwały przedstawił pan Sylwester Osiński, Zastępca Prezydenta Miasta. Odniósł się 

do uwag zgłoszonych przez radnych podczas wcześniejszego zapoznania z projektem, a także 

do opracowanych regulaminów, według których będzie funkcjonował program. Informacje uzupełnił 

przedstawiciel firmy, która wdrażała karty miejskie w innych gminach. Przybliżył on kwestie zarówno 

merytoryczne, jak i techniczne.

W toku dyskusji dociekano, z jakimi korzyściami dla mieszkańców będzie wiązało się 

przystąpienie do programu, a także jak będzie on rozwijany, jaki jest koszt jego obsługi czy w jaki 

sposób zostanie w nim uwzględniona Żyrardowska Karta Seniora oraz Żyrardowska Karta Dużej 

Rodziny 3+. Podkreślono, że ważne jest tworzenie więzi mieszkańca z regionem, a także zwrócono 

uwagę, że wprowadzenie systemu benefitów może przełożyć się na wzrost dochodów Miasta 

z podatków odprowadzanych przez osoby, które dotychczas rozliczały PIT poza Żyrardowem.
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Odniesiono się również do zainteresowania podobnymi kartami w innych miastach, a także do prognoz 

w zakresie kształtowania się systemu ulg.

W głosowaniu członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie 2 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i 5 głosach „wstrzymuję się”.

Ad 2a.

Projekt uchwały przedstawiła pani Ewa Lasecka, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Członkowie Komisji dociekali, jakie jest zainteresowanie programem ze strony 

mieszkańców, odniesiono się również do wysokości obecnie obowiązującego kryterium dochodowego.

W głosowaniu członkowie Komisji zaopiniowali projekt pozytywnie 7 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.

Ad 3.

Radny Jerzy Naziębło, Przewodniczący Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw Społecznych 

RMŻ, podziękował uczestnikom spotkania za udział w posiedzeniu i zamknął obrady.

Przewodniczący
Komisji Kultury, Promocji Miasta 

i Spraw Społecznych RMŻ

Radny Jerzy Naziębło

Protokół sporządziła dnia 29 października 2019 r. Dorota Rdest
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